

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 30-03-2026 08:28:43 AM Subject: Invitation to a regular general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية التاريخ: 30-03-2026 08:28:43 AM الموضوع: الدعوه لاجتماع هيئة عامة عادي</p>
<p>Please be advised that the Board of Directors of the Arab Center for Pharmaceutical and Chemical Industries decided in its meeting No. 2-2026 dated 29/3/2026 to call for an ordinary general assembly meeting on 22/4/2026 via Zoom online. Approval of this date will be obtained from the Companies Controller</p>	<p>يرجى العلم بان مجلس ادارة شركة المركز العربي للصناعات الدوائية والكيمائية قد قرر في اجتماعه رقم 2-2026 تاريخ 29/3/2026 الدعوة لاجتماع هيئة عامة عادي بتاريخ 22/4/2026 على نظام زووم اونلاين ، وسيتم اخذ الموافقه على هذا الموعد من قبل عطوفة مراقب عام الشركات</p>
<p>29-03-2026</p>	<p>29-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad ja'ara</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara</p>